
Jednání školské rady22. června2023 

 
Zápis z jednání 

školské rady ZŠ FRANTIŠKY PLAMÍNKOVÉ 

 
Datum konání: 22.6.2023, 16:30 –17:00 hod.  
Místo konání: ZŠ Fr. Plamínkové, Praha 7 
 
Přítomni členové rady: J. Skalková, J. Hrdina, Š. Maroušková, R. Burdychová, R. Tůmová, P. Broum, 
M. Kašparová 
Hosté:J. Andrle, L. Šimánková 
Omluvena: Z. Zelenková 
Neomluven:P. Tauer 
 
Program: 
 

1) Zahájení a schválení programu  

2) Volba zapisovatele a ověřovatele 

3)  Informace o ekonomicko - provozních záležitostech školy  

4) - Vzdělávací plán na ŠR 2023/24 - dle informací od vedení školy  

5) - Informace o výsledku přijímacího řízení na SŠ 

6) - Plánované investice na příští školní rok 

7) - Další  

8)  Termín příštího jednání 

9)  Závěr 

 

Průběh jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu 
Jednání zahájila J. Skalková jako předsedající v 17:00 hod a přednesla omluvu z jednání Z. Zelenkové. 
Zároveň opět upozornila na nekomunikaci a absenci pana P. Tauera, který se nevyjádřil k účasti 
na jednání školské rady ani nezaslal omluvu z jednání.  
 
2. Volba zapisovatele a ověřovatele 
Jako zapisovatel byl navržen a zvolen P. Broum, jako ověřovatelky byly navrženy a zvoleny J. Skalková 
a R. Burdychová. 

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 
 
3. Informace o ekonomicko - provozních záležitostech školy 
Předsedající předala slovo řediteli školy J. Andrlemu. Ředitel školy informoval přítomné o nutnosti 
schválit Školní řád v posledním týdnu srpna 2023 na dalším jednání ŠR.  
 
V rámci Školního řádu je nově definována možnost distanční výuky, zákaz mobilů a chytrých hodinek. 
Rodiče mají možnost kontrolovat docházku dětí prostřednictvím školních čipů. Žákovská knížka má 



 
 

Jednání školské rady 3. května 2023 

 

Strana 2 / 3 
 

nyní elektronickou formu. Došlo též k zvýšení kritéria 40% absence docházky, kdy je nutné, aby žák 
konal komisionální zkoušku.  
 
Školní řád bude k dispozici elektronicky. ŠR se může vyjádřit do konce července a poté bude čas 
na zapracování připomínek, do konce srpna. Ke schvalování Školního řádu dojde poslední týden 
v srpnu na jednání ŠR. 
 
ŠR bude mít nově k dispozici přístupové údaje k webu pro sekci ŠR, přístupové údaje zašle členům ŠR 
paní učitelka Rosenbergová. 
 
4. Vzdělávací program na příští rok  
Ve věci školského vzdělávacího plánu pan ředitel uvedl, že se do jeho přípravy zapojil celý učitelský 
sbor.S ohledem na časový harmonogram byl nový ŠVP doplněn novou informatikou (viz Příloha). 
Přidání další hodiny znamená ubrání hodiny Čj a přidání informatiky navíc. Tato změna se týká žáků 
od 4. ročníku.  
 
Druhý stupeň tímto doplnění neztratí Aj jen bude místo jedné hodiny Aj, hodina informatiky 
v angličtině. Tj. U 8. ročníku bude místo čtyř Aj, nově 3 Aj a 1 informatika v Aj. V 9. ročníku bude 
informatika místo Dějepisu. V 7. ročníku bude místo nepovinné nově informatika povinná. Volitelné 
předměty jsou nově rozšířeny o deskové hry.  
 
Byl vznesen dotaz J. Skalkové na pana ředitele, zda bude možné doplnit certifikaci jazykové zkoušky 
z Aj u 8. ročníku (Cambridgské zkoušky z Aj). 
 
5.Informace o průběžných výsledcích přijímacího řízení na SŠ 
Zástupkyně ředitele paní L. Šimánková informovala o průběžných výsledcích přijímacích řízení 

na střední školy.U přijímacích zkoušek bylo 65% žáků přijato již v 1. kole. Ve 2. kole bylo na některé 
školy až 1200 přihlášek a jen 12 volných míst. Do 2. kola se přihlásilo 12 žáků z naší školy a všichni se 
dostali na střední školu. Z tohoto důvodu je spokojenost vedení školy s úspěšností v rámci výsledků 
přijetí žáků školy na střední školy.  
Přesto do budoucna bude pravděpodobně obdobný problém malé kapacity středních škol v Praze 
pro absolventy naší školy. V rámci diskuze byla zmíněna i možnost kombinovaného studia. Městská 
část Prahy 7 zřídí jazykovou školu, tato škola bude připravovat děti na další studium. Žáci 9. tříd by 
mohli mít možnost podmínek studenta, tj. pojištění placené státem.  
 
6.Plánované investice na příští školní rok 
Pan ředitel informoval ŠR, že plánovaná rekonstrukce elektroinstalace bude probíhat až příští letní 
prázdniny v roce 2024. Mělo by být postupně rekonstruováno vždy jen jedno patro, každý rok pak 
následující. Dále dojde k výměně rozvodů, školních rozhlasů a systém odemykání dveří. V současné 
době se k tomu dělá projektová dokumentace. Začínat se bude přízemím. Dále je v plánu 
rekonstrukce školní družiny a kabinetů. Škola má též v plánu nechat vyčistit druhé školní vchodové 
dveře a rekonstrukci dvou dveří na školní dvůr.  
 
Prostory, které bude moci škola v budoucnu využít v ul. Veverkova 10, Praha 7, se plánuje využít pro  
5 tříd, tj. 1 přípravná třída, dále 1. až 4. třída. Klíčovou podmínkou pro školu je, aby vznikla na školní 
dvoře zastřešená sportovní hala. 5. ročník, by pak mohl být spojen, jak z ul. Veverkova 10, tak 
ze současné budovy školy v ul. Fr. Křížka.  
 
7. Různé 
Ředitel školy informoval o tom, že MČ P7 bude instalovat v okolí školy nové bezpečnostní prvky 
pro mezení automobilů.  
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Dotaz J. Hrdiny na možnost sběru starého papíru nebo kaštanů do ZOO. Pan ředitel informoval, že se 
spíš než sběr papíru zopakuje sbírka do potravinové banky, která se škole osvědčila. 
 
V rámci Knihovniček je možnost výstavky knížek v každé třídě. (Spolek rodičů). 
 
Ve škole se v červnu v rámci výuky organizoval španělská týden, který byl dobrou motivací dětí. 
 
Škola též zaslala dotazník rodičům, o možném zapojení do školních aktivit, který se setkal s pozitivní 
zpětnou vazbou rodičů. 
 
10. Termín příštího jednání 
Termín příštího jednání školské rady byl po vzájemné dohodě stanoven na 28. srpna od 8:30 hodin. 
 
11. Závěr 
Předsedající poděkovala za účast na jednání školské rady.Jednání skončilo v 18:05 hod. 
 
 

Příštíjednání školské rady se bude konat 28.srpna 2023 od 8:30 hodin. 

 
 
Ve Praze dne 22. 6. 2023 
 
Zapsal:Pavel Broum 
 
 
Ověřila:   Jana Skalková 
 
 
Ověřila:   Romana Burdychová 


